
Zápisnica č. 29 z rokovania Vedenia STU konaného dňa 23. februára 2004 
  
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ernest Bučko, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Robert Špaček, Helena Žideková, Milan Žalman, Pavol 
Timár 

 
Program rokovania: 
1. Kontrola plnenia úloh 
2. Vyhodnotenie spolupráce so SAV 
3. Dotazník hodnotiaci kvalitu výučby a učiteľov na STU (pror. Kalužný) 
4. Správa o E-learningu na STU (pror. Kalužný) 
5. Správa o vyťaženosti ubytovacích kapacít v ŠD STU (pror. Bučko) 
6. Webová stránka STU (pror. Špaček) 
7. Návrh Metodiky rozpisu dotácie na rok 2004 (kvestorka Žideková) 
8. Rôzne 
 

Predložené materiály: 
1. Nadačná listina (rektor Báleš) 
2. Správa o e-learningu na STU (pror. Kalužný) 
3. Ubytovanosť študentov (pror. Bučko) 
44..  WWeebboovváá  ssttrráánnkkaa  SSTTUU  ––  rreeaalliizzáácciiaa  aa  ss  ňňoouu  ssúúvviissiiaaccee  pprroobblléémmyy  ((pprroorr..  ŠŠppaaččeekk))  
5. Konečný odpočet čerpania fnančných prostriedov pridelených CVT pre rok 2003 k 31. 12. 

2003 a na rok 2004 (pror. Molnár) 
6. Priebežná správa o stave implemetácie knižničného systému OLIB na STU (pror. Molnár) 
7. Dotazník hodnotiaci kvalitu výučby a učiteľov na STU (pror. Kalužný) 
8. Virtuálna knižnica STU (pror. Redhammer) 
 
K bodu 1 Kontrola plnenia úloh  
 
Splnené úlohy 
1/23/2004, 8/24/2004, 1/26/2004, 2/26/2004, 5/26/2004, 3/27/2004,  
 

Nesplnené úlohy 
4/27/2004 plnenie úlohy trvá 
 
K bodu 2 Vyhodnotenie spolupráce so SAV 
 
Bod rokovania uviedol rektor. 
Pror. Kalužný  informoval o návrhu zmluvy so SAV na realizáciu 3. stupňa vzdelávania. 
Informoval o posúdení návrhu zmluvy JUDr. Fabianovou. Súčasne informoval o zámere 
iniciovať stretnutie so zástupcom SAV p. Karovičom a následne tiež stretnutie právnikov 
oboch zúčastnených strán. 
 

Úloha č. 1/29/2004 
Rektor ukladá prerokovať so zástupcami SAV dohodu so spolupráci so SAV v zmysle 
ustanovenia § 54 zákona o vysokých školách. 
Z: pror. Kalužný 
T: 5. 3. 2004 
 
K bodu 3 Dotazník hodnotiaci kvalitu výučby a učiteľov na STU  
 
Materiál prezentoval pror. Kalužný. 
 

- Báleš 
- postrádal v dotazníku adresné hodnotenie pedagógov 



- poukázal na súvislosti so zverejňovaní informácií vyplývajúce zo  zákona 
o informáciách 

 
- Molnár 

- uviedol, že hodnotenie kvality musí byť univerzitný proces 
- navrhol, aby bol dotazník terminovaný pred vykonaním skúšky, čím by sa eliminovali 

osobné negatívne vplyvy na hodnotenie pedagógov 
 

- Redhammer 
- navrhol realizovať dotazníky elektronickou formou a pokiaľ možno v čo najkratšom 

termíne 
 

- Špaček 
- poukázal na skúsenosti s realizáciou testov kreativity na FA 
- navrhol využiť možnosť konzultácií s profesionálnou externou inštitúciou, ktorá má 

skúsenosti s realizáciou podobných dotazníkov 
 

- Žalman 
- vzniesol otázku spôsobu vyhodnocovania dotazníkov a spracovania systému 

vyhodnocovania výsledkov 
- navrhol  začať realizovať systém hodnotenia so začiatkom akademického roka 

 

Stanovisko č. 1/29/2004 
Vedenie STU berie na vedomie materiál Dotazník hodnotiaci kvalitu výučby a učiteľov na 
STU. 
 

Do materiálu budú zapracované pripomienky a bude predložený na nasledujúcom rokovaní 
KR STU. 
 
K bodu 4 Správa o E-learningu na STU 
 
Správu prezentoval pror. Kalužný. 
 

- Redhammer 
- odporučil využiť prostriedky zo štrukturálnych fondov 

 

- Špaček 
- poukázal na potrebu budovať interaktívny, nie pasívny E-learning 

 

- Žalman 
- uviedol, že nie je možné budovať E-learning na inej ako univerzitnej úrovni 

 

Úloha č. 2/29/2004 
Rektor STU ukladá vymenovať komisiu pre vzdelávanie formou E-learningu a vypracovať 
jeho koncepciu pre nasledujúci akademický rok. 
Z: pror. Kalužný 
T: september 2004 
 

Technické doriešenie E-learningu v rámci webovej stránky STU zabezpečí pror. Molnár. 
 
K bodu 5 Správa o vyťaženosti ubytovacích kapacít v ŠD STU 
 
Správu prezentoval pror. Bučko. Konštatoval, že na ŠD nie sú obsadené všetky miesta  
a študenti vyhľadávajú vyšší štandard. 
Súčasne tiež upozornil na potrebu zosúladiť počty ubytovaných na izbách jednotlivých ŠD 
s platnou legislatívou. Uviedol, že v zmysle platnej legislatívy bude v budúcnosti potrebné 
zvýšiť kvalitu ubytovania a znížiť kapacity. 
 
 
 



- kvestorka 
- upozornila na chýbajúce ubytovacie kapacity pre študentov v rámci mobilít zo 

zahraničia, ktorí bývajú na hosťovských izbách za poplatky stanovené pre hostí STU 
- v súvislosti s tým navrhla znížiť výšku bytného na týchto izbách, príp. vyčleniť určité 

množstvo z kapacity študentských izieb 
- uviedla, že štandard ubytovania pre študentov  PhD. štúdia by mal byť vyšší 

(samostatné bývanie) 
 

- Špaček 
- zdôraznil potrebu zabezpečiť študentom v rámci mobilít prednostné právo bývať 

v lepších podmienkach 
 

- Žalman 
- uviedol, že problémy neobsadenosti miest na ŠD mali riešiť v rámci svojich 

kompetencií riaditeia ŠD 
 

Stanovisko č. 2/29/2004 
Vedenie STU berie na vedomie predloženú Správu o vyťaženosti ubytovacích kapacít v ŠD 
STU. 
 
K bodu 6 Webová stránka STU 
 
Bod rokovania uviedol pror. Špaček. Konštatoval, že všetky požiadavky na podnety ostali zo 
strany členov vedenia bez odozvy. Pripomenul, že členovia KR na výjazdovom rokovaní 
v Kočovciach podporili zdôraznenie identity fakúlt. 
Súčasne opakovane požiadal členov vedenia o poskytnutie podnetov k ďalšiemu budovaniu 
stránky. 
Požadoval definovať parametre, v ktorých má byť stránka čitateľná aj pre užívateľov 
s najnižšou úrovňou  technického vybavenia. 
 

- Kalužný 
- požadoval zabezpečiť funkčnosť stránky s ohľadom na proces podávania prihlášok na 

štúdium 
 

- Molnár 
- uviedol, že stránka by mala slúžiť ako marketingový nástroj na získavanie študentov 
- poukázal na potrebu zriadiť útvar webmastera 
- navrhol vylúčiť z titulnej stránky položku rektorátu 

 

- Redhammer 
- poukázal na potrebu aktuálne meniť štruktúru obsahu stránky, k čomu je nevyhnutné 

zodpovedajúce technické zabezpečenie, grafika a organizačné zabezpečenie 
- uviedol, že nie je potrebný útvar webmastera, ale webeditor, ktorého činnosť 

v súčasnosti realizuje v rámci svojich možností oddelenie práce s verejnosťou 
 

Stanovisko č. 3/29/2004 
Vedenia STU berie na vedomie predložený materiál WWeebboovváá  ssttrráánnkkaa  SSTTUU  ––  rreeaalliizzáácciiaa  aa  ss  ňňoouu  
ssúúvviissiiaaccee  pprroobblléémmyy..  
  

ÚÚlloohhaa  čč..  33//2299//22000044 
Rektor STU ukladá predložiť návrh na zriadenie pracoviska webeditora. 
Z: pror. Molnár 
T: 15. 3. 2004 
 

Budovanie web stránky bude opäť predmetom rokovania V-STU dňa 14. 3. 2004. 
 
 
 



K bodu 7 Návrh metodiky rozpisu dotácie na rok 2004 
 
Aktuálne informácie k príprave rozpočtu prezentovala kvestorka Žideková. Informovala, že 
pre rozpis prostriedkov sa bude aplikovať metodika MŚ SR a oficiálny rozpis dotácií obdrží 
STU do konca februára. Uviedla, že oddelenie vzdelávania R-STU neposkytlo  výpočet 
pedagogických výkonov jednotlivých fakúlt. 
Súčasne požiadala členov vedenia o predloženie požiadaviek na dotáciu za jednotlivé rezorty, 
pričom uviedla, že celková dotácia bude vo výške 62% prostriedkov z úrovne minulého roka. 
 

Úloha č. 4/29/2004 
Rektor ukladá predložiť písomné požiadavky na dotačné prostriedky za jednotlivé rezorty. 
Z: všetci členovia V-STU 
T: 25. 3. 2004 
 
K bodu 8 Rôzne 
 
K nadácii STU 
Materiál prezentoval rektor Báleš. 
 

Úloha č. 5/29/2004 
Rektor ukladá predložiť pripomienky k materiálu Nadačná listina. 
Z: všetci členovia V-STU 
T: 8. 3. 2004 
 

Materiál bude predmetom rokovania V-STU dňa 8. 3. 2004. 
 
Iné 
 
- Báleš 

- informoval  
- o rokovaní SRK, ktorá vyjadrila nespokojnosť s výškou finančných prostriedkov 

pridelených na rok 2004 pre vysoké školstvo 
- o požiadavke SRK zverejniť obsadenie funkčných miest profesorov a docentov na 

STU 
- požiadal  

- o doriešenie farebného zosúladenia talárov FEI a FIIT 
- o zabezpečenie aktuálneho adresára pracovísk STU 

 
- Bučko 

- nadniesol otázku doriešenia nájmu neštátnych zdravotníckych zariadení v priestoroch 
STU v súvislosti s platnou zákonom stanovenou maximálnou cenou  1500,- Sk/m2 

 

Úloha č. 6/29/2003 
Rektor ukladá zistiť % pacientov za STU, ktorí sú v ošetrení neštátnych zdravotníckych 
zariadení fungujúcich v priestoroch STU. 
Z: pror. Bučko 
T: ihneď 
 
- Kalužný 

- informoval o zákonom stanovenej povinnosti absolventov externého doktorandského 
štúdia uhrádzať náklady súvisiace s obhajobou dizertačnej práce, ktoré sa pohybujú 
vo výške 5.000,- až 15.000,- Sk 

 
- Molnár 

- informoval o aktuálnom stave v príprave kolektívnej zmluvy na rok 2004 



- Redhammer 
- predložil návrh zriadenia virtuálnej knižnice  

- zdôraznil potrebu zabezpečiť krížový a fulltextový prístup k databázam 
- navrhol zabezpečiť prístup k databázam uhradením poplatku za celú univerzitu 

súčasne, čím by bolo možné usporiť časť finančných prostriedkov 
- upozornil, že na tento účel nie je možné čerpať prostriedky z rozvojových 

programov ani zo štrukturálnych fondov 
- informoval o zámere inovovať sieť laboratórií a HITEC pracovísk 

- komisia pre rozvoj inovácií bude pracovať na úrovni atestačnej komisie 
- informoval o pripravovanom stretnutí s generálnym riaditeľom sekcie európskej 

integrácie MŠ SR, ktoré sa uskutoční 24. 2. 2004 o 14.00 hod. v aule na Mýtnej ul. 36 
 

- Špaček  
- informoval 

- o programe spolupráce v oblasti školstva a vedy na roky 2003 – 2006 medzi MŠ SR 
a Ministerstvom vysokého školstva a vedeckého výskumu Egyptskej arabskej 
republiky, ktorý podpísal v decembri minister školstva Martin Fronc Káhire  

(program spolupráce bol doručený na STU 17. 2. 2004 a jeho kópie boli 
expedované prodekanom všetkých 7 fakúlt STU, v týchto dňoch sa text 
Programu spracováva na web stránky STU) 

- o pripravovanej návšteve riaditeľa Štátnej chemickej univerzity v Rennes – prof. 
Daniela Plusquelleca a vedúceho zahraničných vzťahov – Pierra Brianda za účelom 
podpísania univerzitnej dohody o spolupráci, ktorá zahrnuje uznávanie dvojitých 
diplomov 
(návšteva sa uskutoční 26. 3. 2004 o 14. 30 hod.) 

- o pripravovanej distribúcii plagátu s ponukou možností bakalárskeho štúdia na všetky 
stredné školy v SR 

- o realizácií inzerátu s ponukou možností bakalárskeho štúdia na STU v prílohe HN zo 
16. 2. 2004 Elitné školy 

 

- požadoval 
- podklady pre vypracovanie správy o činnosti STU za jednotlivé rezorty 
- podklady pre aktualizáciu dlhodobého zámeru rozvoja STU na ďalšie obdobie za 

jednotlivé rezorty 
- doriešenie požiadavky na využitie monitoringu v databáze SIAC 

- navrhol, aby bol každoročne uverejňovaný inzerát s ponukou možností štúdia na STU, 
pripravený v spolupráci s grafikom v jednotnom vizuálnom štýle 

 
Stanovisko č. 4/29/2004 
Vedenie STU súhlasí s využitím monitoringu v databáze SIAC na obdobie do 30. júna 2004. 
 
- Žalman 

- informoval o príprave rokovaní AS a o materiáloch, ktoré budú v najbližšom období 
prerokovávané 

 
 
Zapísala: Ing. Z. Mokošová       23. 2. 2004 
Overil:  prof. Ing. V. Báleš, DrSc., rektor     24. 2. 2004 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
Príloha k zápisnici č. 29 z rokovania Vedenia STU konaného dňa 23. februára 2004 
 
 
Prehľad zahraničných pracovných ciest financovaných z rozpočtu 
 

Oravec Miroslav 8.2. 8.2. Rakúsko 
Oravec Miroslav 15.2. 15.2. Rakúsko 
Oravec Miroslav 13.2. 13.2. Rakúsko 
Oravec Miroslav 20.2. 20.2. Česko 
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